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Landsbygdsnämnden § 1 30.09.2021

Mötets laglighet och beslutförhet

LN § 1

Beredning och föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Beslut: Mötet konstaterades vara lagligt sammankallat och beslutfört. 

---
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Landsbygdsnämnden § 2 30.09.2021

Protokolljusterare

LN § 2

Beslut: Till protokolljusterare valdes Katja Pekkola och Kim Karlsson.

---
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Landsbygdsnämnden § 9 02.03.2021
Landsbygdsnämnden § 20 02.06.2021
Landsbygdsnämnden § 3 30.09.2021

Avverkningar och skötselarbeten i ekonomiskogarna 2021

216/10.03/2021

LN § 9

Beredning och föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

I budgeten är målet för virkesförsäljningen 220 000 €. En
avverkningsberäkning finns som bilaga. I den presenteras de
figurer där avverkning planeras, avverkningsmetod, areal och
uppskattad virkesmängd och inkomst. Det är bra att minnas att det
är frågan om en uppskattning. Avverkningskontraktens tidsperiod
är längre än budgetens kalenderår och inkomsterna bokförs inte
nödvändigtvis i sin helhet på år 2021. Intäkterna från
virkesförsäljningen uppskattas till ca 240 000 €.

Virket säljs på rot. Det betyder att uppköparen köper virket från
den växande skogen och står för kostnaderna som uppstår när
virket tas ut ur skogen. Det finns inget nationellt fastslaget
virkespris utan det fastslås då man gör en virkesaffär, så det
varierar. Staden konkurrensutsätter virkesaffärerna årligen.
Virkesmängden är betydande och skogsbilvägnätet är utbrett,
vilket leder till ett högre virkespris. I allmänhet har staden fått ett
högre pris vid virkesförsäljningen än de genomsnittliga
virkespriserna som använts i beräkningen.

Denna gång är avverkningen planerad utgående från fakta från
tjänsten MinSkog.fi. Fakta har i huvudsak samlats in genom
fjärrmätning alltså med laserskanning och flygfotografering. Om
dessa metoder kan ni läsa i MinSkog.fi i delen Öppen skoglig
information eller på Skogscentralens internetsidor. Vi har jämfört
uppgifterna med våra egna iakttagelser och ansett uppgifterna vara
förhållandevis korrekta. 

Avverkningen görs i form av gallring på största delen av den yta
som skall avverkas. Rekommendationen för figuren Degerby 166
är slutavverkning men förnyelsen görs med hjälp av fröträd. För
grannfiguren 165 finns ingen rekommendation för avverkning.
Den utgörs av samma trädbestånd och helhet som 166 och på båda
figurerna finns mycket träd som lider av barrförlust. Figuren
gallras så att de träd som är i dålig kondition tas bort. Figuren
Hattom 18 saknar rekommendation för avverkning enligt den nya
tjänsten men i den gamla skogsbruksplanen rekommenderades
slutavverkning. Observationerna i terrängen stöder detta. I övrigt
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har MinSkog.fi tjänstens rekommendationer följts.  

Skogsvårdsarbetena har planerats utgående från figur- och
arealuppgifter som finns i den gamla skogsbruksplanen. De valda
objekten och åtgärderna baserar sig ändå på observationer i
terrängen. 
Bilagor: 5a) Avverkningsberäkning, 5b) Fogdas figurförteckning,
5c) Lappom figurförteckning, 5d) Degerby figurförteckning, 5e)
Hattom figurförteckning

Förslag: Landsbygdsnämnden godkänner de planerade avverkningarna och
skogsvårdsarbetena och ger landsbygdsenheten i uppdrag att
konkurrensutsätta virkesförsäljningen och skogsvårdsarbetena. 

Beslut: Enligt förslaget.

---

LN § 20

Beredning och föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

  Landsbygdsnämnden fastställde avverkningarna och
skötselarbetena på sitt möte 2.3.2021. Loviisan kulttuuri- ja
ympäristöliike ry har lämnat in en rättelseyrkan angående beslutet
som ordförande Anna-Kaarina Kippola skrivit under. Föreningen
önskar att man på figur 166 lämnar en 40 meter bred skyddsremsa
mot cykelvägen. Figuren finns invid leden för lättrafik som går
mot Tessjö. Trädbeståndet, invid cykelvägen utgörs till stor del av
gamla granar som är i dåligt skick. Avverkningen skulle medföra
att trädens skydd mot sydvästliga vindar försvagas. Trädena utgör
då en risk för säkerheten. Skyddsremsan kan förverkligas på något
sätt men det krävs noggrannare planering.

  Det behövs områden för muddringsmassorna som uppkommer av
byggandet till bostadsmässan. Från dessa områden måste
trädbeståndet avlägsnas vilket medför ökade virkesmängder.
Dessa avverkningar borde utföras snarast.  

  Avverkningarna på figurerna 166 och 165 borde flyttas ett år
framåt och ersättas med avverkningar på området för
muddringsmassorna. Det gör att virkesmängderna inte blir så höga
och ger tilläggstid för planeringen av skyddsremsan.

  Tidtabellen börjar vara stram, om vi ska uppfylla de budgeterade
inkomsterna för avverkning och få avverkade de områdena för
muddringsavfallet, innan de tas i bruk. Målsättningen är att avtalet
görs innan industrins sommarstängning. För att tidtabellen ska
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uppfyllas krävs det att nämnden befullmäktigar landsbygdschefen
till att sköta om konkurrensutsättningen samt välja det vinnande
företaget. 

  Bilagor: 5f) Rättelseyrkan §9 LN, 5g) Uppdaterad
avverkningsberäkning, 5h) Områden för muddringsmassor

Behandling: Timo Noroviita föreslog understödd av Stefan Thesslund att
nämnden ger fullmakt åt landsbygdschefen tillsammans med
ordförande att konkurrensutsätta och välja entreprenör för
avverkningarna och skötselarbetena samt rätt åt landsbygdschefen
att göra tekniska korrigeringar och underteckna avtalen.

Förslag: Avverkningarna på figurerna 166 och 165 och planeringen skjuts
fram till följande period. Den minskade virkesmängden ersätts
med avverkningarna på området för muddringsmassorna och vid
behov det nya planområdet. Nämnden ger fullmakt åt
landsbygdschefen att konkurrensutsätta skötselarbeten och
avverkningar, välja företag och underteckna avtalen.

Beslut: Avverkningarna på figurerna 166 och 165 och planeringen skjuts
fram till följande period. Den minskade virkesmängden ersätts
med avverkningarna på området för muddringsmassorna och vid
behov det nya planområdet. Nämnden ger fullmakt åt
landsbygdschefen och ordförande att konkurrensutsätta och välja
entreprenör för avverkningar och skötselarbeten. Nämnden ger
fullmakt åt landsbygdschefen att göra tekniska korrigeringar och
underteckna avtalen.

---

LN § 3

Beredning och föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Anbudsbegäran skickades till kända företag per e-post 16.6.2021.
Begäran har också publicerats i Hilma. Inom utsatt tid, 29.6.2021
klockan 11.00 lämnades 3 anbud och ett meddelande om att anbud
inte ges.

Det gavs färre anbud än normalt. Prisnivån var ändå saklig. Det
beslöts att det inte fanns orsak att ta en ny runda. Senare framgick
dock att ett företag blivit bort från postningslistan. Hilma är öppet
för alla. Om listans bristfällighet uppdagats vid beslutstillfället
hade rundan troligen förnyats. Då felet upptäcktes informerades
det bortblivna företaget om möjligheterna att yrka på rättelse,
företaget uppgav att man inte besvärar sig mot beslutet.
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Bilagor: 5i) Skogsoffertförfrågan 2021, 5j) Öppningsprotokoll
30.6.2021, 5k) Avtal för avverkning och skötselarbete i
ekonomiskogarna 2021

Förslag: Till kännedom; Versowood Oy:s anbud valdes, med företaget har
avtal ingåtts.

Beslut: Enligt förslaget.

---
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Landsbygdsnämnden § 8 02.03.2021
Landsbygdsnämnden § 13 02.06.2021
Landsbygdsnämnden § 4 30.09.2021

Bidrag åt enskilda vägar 2021-22

121/10/2021

LN § 8

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Väglagen i Lovisa kan ansöka om underhållsbidrag 2021 av
Lovisa stad på fastställd blankett. Ansökningstiden går ut 9.4.2021
kl. 14.00. 
Grundförbättringsbidrag från Lovisa stad kan väglagen ansöka om
för grundförbättringar som utförs 2022. Ansökan inlämnas senast
6.8.2021 kl. 14.00. Ansökningarna inlämnas till Lovisa
landsbygdsenhet, Lovinfo eller per e-post till
yksityistiet@loviisa.fi
Ansökningsblanketter och information om understöden har
27.1.2021 skickats per post åt 128 st. väglag i Lovisa. Annons
kommer i tidningarna Östnyland, Nya Östis, Loviisan Sanomat
och Itäväylä. Ansökningsblanketter och anvisningar för bidrag fås
från Lovisa landsbygdsenhet i Liljendal och finns på stadens
webbsidor.

I Lovisa stads budget har 188 000 euro reserverats för understöd
av enskilda vägar. Det beräknas gå 20 000 euro till bidrag för
grundförbättringar som utförs 2021. Resten av pengarna används
till underhållsbidrag för väglag i Lovisa.
Fem väglags grundförbättringsbidragsansökningar har godkänts av
landsbygdsnämnden för i år (2021). Kostnadsförslagen för
grundförbättringarna varierar mellan 4000 euro - 33 000  euro. Det
maximala årliga grundförbättringsbidraget som Lovisa stad betalar
är 10 000 euro. Väglag som utför större grundförbättringar kan
också ansöka om statsbidrag. Bidragsprocenten för statsbidraget är
för vägar 50 % av de godkända kostnaderna och för broar 75 % .
Underhållsbidragets- och grundförbättringsbidragets storlek
bestäms av landsbygdsnämnden senare i vår. 
Bilaga 4. Plan över fördelning av bidragen åt enskilda vägar 2021

Behandling: Stefan Thesslund anmälde jäv.

Förslag: Antecknas till kännedom att väglagen i Lovisa kan ansöka om
underhållsbidrag och grundförbättringsbidrag av Lovisa stad.

Beslut: Enligt förslaget.
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---

LN § 13

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Totalt 130 väglag i Lovisa har ansökt om underhållsbidrag inom
utsatt tid (senast 9.4.2021). Bidrag betalas för ca 320 km enskild
väg och kostnaderna som väglagen hade ifjol var ca 1350 euro/
km. 
På Forsvägen i Finnby finns en bom före bosättningen så bidrag
kan inte betalas åt väglaget Suomenkylän Kosken yksityistie.

Lovisa stad ger i år grundförbättringsbidrag åt fem
grundförbättringsprojekt. Ansökningarna godkändes på
landsbygdsnämndens möte 1.10.2020. Ansökningarnas
bidragsandel fastställs på detta möte. 188 000 euro finns reserverat
för bidrag till enskilda vägar år 2021.

Bilagor: 4a) Underhållsbidrag 2021, 4b) Bidrag för enskilda vägar
2021, 4c) Karta; Suomenkylän Kosken yksityistie

Behandling: Stefan Thesslund (Haddas-Dalby väglag, Åviks enskilda väglag),
Kari Kohonen (Isnäs gård-Edö tiekunta), Antti Hovi (Gislarbölen
tiehoitokunta) och Carolina Sjögård (Marieberg-Klåskas enskilda
väglag) anmälde jäv.

Förslag: Till bidrag för underhåll av enskild väg används 165 511,13 euro.
Bidraget fördelas så att det till I-klass väg betalas 555 euro/ km
och till II-klass väg betalas 455 euro/ km, (bilaga 4a). För
grundförbättringar som utförs 2021 reserveras 21 862,90 euro.
Underhållsbidrag beviljas för högst 80 % av väglagets
underhållskostnader för år 2020 (§29 LN 23.11.2017).
Underhållsbidragetbetalas 30.8 2021. Underhållsbidrag betalas ej
åt väglaget Suomenkylän Kosken yksityistie då det finns en bom
över vägen före bosättningen. 

Beslut: Enligt förslaget.

---

LN § 4

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128
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Åt enskilda vägar i Lovisa har det härtills i år utbetalats 165 000
euro bidrag. Det är fråga om underhållsbidrag och det utbetalades
åt väglagen 30.8.2021. Totalt 188 000 euro har reserverats för
bidragen 2021. Grundförbättringsbidragen utbetalas åt väglaget
efter att grundförbättringen har slutförts. Fyra
grundförbättringsprojekt understöds i år och för dem finns det
reserverat ca 20 000 euro. Åviks väglag har meddelat att de inte
kommer att utföra sin planerade grundförbättring i år. Det innebär
att det finns pengar till förfogande för Pålböle väglags reparation
av vägen enligt landsbygdsnämndens beslut §19 2.6.2021.
Väglagen i Lovisa har också kunnat ansöka om
grundförbättringsbidrag för grundförbättringar som kommer att
utföras 2022. Ansökningstiden gick ut 6.8.2021 kl. 14.00. Sex
väglag lämnade in ansökan om grundförbättringsbidrag för 2022
inom utsatt tid. Dessa väglag är Blybergs väglag, Furunäs-Edö
väglag, Harmaaniemen tiekunta, Härpe-Stensunds väglag,
Sarvlaks gamla landsvägs väglag och
Skinnarby-Andersby-Hommansby väglag. Om nästa års
budgetförslag godkänns finns det 200 000 euro reserverat för
vägbidrag 2022.
Det finns behov av att uppdatera principerna för vägbidragen.

Bilagor: 4d)Grunder för bidrag till enskilda vägar 2021,4e)
Sammanställning av vägbidragen 2021, 4f)Samanställning av
planerade grundförbättringar 2022 

Förslag: Antecknas till kännedom att sex väglag har anhållit om
grundförbättringsbidrag för nästa år (2022). Ansökningarna
behandlas av landsbygdsnämnden på detta möte. Principerna för
vägbidragen borde uppdateras detta år.

Beslut: Antecknas till kännedom att sex väglag har anhållit om
grundförbättringsbidrag för nästa år (2022). Ansökningarna
behandlas av landsbygdsnämnden på detta möte. Principerna för
vägbidragen uppdateras detta år.

---
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Landsbygdsnämnden § 5 30.09.2021

Ansökan om grundförbättringsbidrag 2022 Blybergs väglag

663/10/2021

LN § 5

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Blybergs väglag ansöker om grundförbättringsbidrag för år 2022.
Ansökan inlämnades 3.8.2021. Blybergsleden fylls och formas på
en ca 350 meter lång sträcka. Dikena rensas och en trumma
förnyas. Kostnadsförslaget är 7625,50 euro. Landsbygdschefen
och vägansvariga har varit och tittat på platsen 31.8.2021.

Bilaga 1.Ansökan

Förslag: Landsbygdsnämnden godkänner ansökan och kostnadsförslaget på
7625,50 euro. Bidragsandelen bestäms senare.

Beslut: Enligt förslaget.

---



LOVISA STAD PROTOKOLL 1/2021 13

Protokolljust.

Landsbygdsnämnden § 6 30.09.2021

Ansökan om grundförbättringsbidrag 2022 Furunäs-Edö tiekunta

139/10/2021

LN § 6

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Furunäs-Edö väglag ansöker om grundförbättringsbidrag för år
2022. Ansökan inlämnades 3.8.2021. Väglaget har problem med
översvämning på Broviksvägen vid högt havsvattenstånd. Ca 200
meter av vägen är under vatten en del av året. Det är ett problem
då det inte går att ta sej till fastigheten i ändan av vägen med bil.
Väglaget har ansökt och blivit beviljat 50% statsbidrag av de
förverkligade kostnaderna, dock högst 12 824 euro. Projektet ska
vara klart senast 20.5.2022.  Kostnadsförslaget är 27 919,00 euro.
Från vägens yta kommer det att avlägsnas material från ca 0,3 -
0,4 meters djup. En fiberduk kommer att läggas och in i den
kommer man att ”paketera” 0,6 meter skumglaskross. Ytmaterialet
av den gamla vägen läggs på och dikena rensas och trummor
förnyas. Landsbygdschefen och vägansvariga har tillsammans med
väglagets representanter Birger Martas och Seija Kindstedt varit
och tittat på platsen 27.8.2021. 

Bilagor: 2.Ansökan, 2a) Bilaga till ansökan, 2b) Beslut om
statsstöd för förbättring av enskild väg.

Förslag: Landsbygdsnämnden godkänner ansökan och kostnadsförslaget på
27 919,00 euro. Bidragsandelen bestäms senare.

Beslut: Enligt förslaget.

---



LOVISA STAD PROTOKOLL 1/2021 14

Protokolljust.

Landsbygdsnämnden § 7 30.09.2021

Ansökan om grundförbättringsbidrag 2022 Harmaaniemen tiekunta

668/10/2021

LN § 7

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Harmaaniemen tiekunta ansöker om grundförbättringsbidrag för år
2022. Ansökan inlämnades 6.8.2021. Väglaget vill förbättra vägen
genom att rensa diken, förbättra bärigheten och formen på vägen.
Kostnadsförslaget är 9576,20 euro. Väglaget har möjlighet att
anhålla om statsstöd. Grundförbättringen måste då vara över 10
000 euro.  Landsbygdschefen och vägansvariga har tillsammans
med väglagets representant Leena Jehkonen varit och tittat på
platsen 27.8.2021. 

Bilaga 3.Ansökan

Förslag: Landsbygdsnämnden godkänner ansökan och uppmanar väglaget
att anhålla om statsbidrag för sitt projekt. Vägansvarige kan hjälpa
och ge råd om ansökningsförfarandet. För att erhålla statsstöd
måste kostnadsförslaget överstiga 10 000 euro, väglaget ges
möjlighet att höja sitt kostnadsförslag uppåt. Statsstödet är 50% av
de förverkligade kostnaderna och på den egna
finansieringsandelen betalar Lovisa grundförbättringsbidrag vars
bidragsandel bestäms senare.

Beslut: Enligt förslaget.

---
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Landsbygdsnämnden § 8 30.09.2021

Ansökan om grundförbättringsbidrag 2022 Härpe-Stensunds väglag

661/10/2021

LN § 8

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Härpe-Stensunds väglag ansöker om grundförbättringsbidrag för
år 2022. Ansökan inlämnades 3.8.2021. Väglaget vill främst
förbättra bärigheten på en ca 300 meter lång sträcka av
Stensundsvägen. Väglaget kommer att anhålla om statsstöd.
Kostnadsförslaget är 18 311,00 euro. Landsbygdschefen och
vägansvariga har varit och tittat på platsen 27.8.2021. 

Bilaga 6.Ansökan

Förslag: Landsbygdsnämnden godkänner ansökan och uppmanar väglaget
att anhålla om statsbidrag för sitt projekt. Vägansvarige kan hjälpa
och ge råd om ansökningsförfarandet. Väglaget ges möjlighet att
höja sitt kostnadsförslag uppåt i enlighet med det kommande
beslutet om statsstöd. Statsstödet är 50% av de förverkligade
kostnaderna och på den egna finansieringsandelen betalar Lovisa
grundförbättringsbidrag, vars bidragsandel bestäms senare.

Beslut: Enligt förslaget.

---
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Landsbygdsnämnden § 9 30.09.2021

Ansökan om grundförbättringsbidrag 2022 Sarvlaks gamla landsvägs väglag

662/10/2021

LN § 9

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Sarvlaks gamla landsvägs väglag ansöker om
grundförbättringsbidrag för år 2022. Ansökan inlämnades
3.8.2021. Väglaget vill förbättra vägen genom att höja, förbättra
formen på vägen och förnya en vägtrumma. Kostnadsförslaget är
7625,50 euro. Väglaget har möjlighet att anhålla om statsstöd.
Grundförbättringen måste då vara över 10 000 euro. 
Landsbygdschefen och vägansvariga har tillsammans varit och
tittat på platsen 31.8.2021. 

Bilaga 7.Ansökan

Förslag: Landsbygdsnämnden godkänner ansökan och uppmanar väglaget
att anhålla om statsbidrag för sitt projekt. Vägansvarige kan hjälpa
och ge råd om ansökningsförfarandet. För att erhålla statsstöd
måste kostnadsförslaget överstiga 10 000 euro, väglaget ges
möjlighet att höja sitt kostnadsförslag uppåt. Statsstödet är 50% av
de förverkligade kostnaderna och på den egna
finansieringsandelen betalar Lovisa grundförbättringsbidrag vars
bidragsandel bestäms senare.

Beslut: Enligt förslaget.

---
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Landsbygdsnämnden § 49 25.09.2019
Landsbygdsnämnden § 6 20.02.2020
Landsbygdsnämnden § 44 01.10.2020
Landsbygdsnämnden § 10 30.09.2021

Ansökan om grundförbättringsbidrag för (2020-2021) 2022,
Skinnarby-Hommansby-Andersby väglag

101/10.03.02/2020

LN § 49

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Skinnarby-Andersby-Hommansby väglag har ansökt om
grundförbättringsbidrag för år 2020. Ansökan inlämnades
6.8.2019. Landsbygdschefen och vägansvariga har varit och tittat
på platsen 23.8.2019. Ansökningstiden för ansökan om
grundförbättringsbidrag 2020 gick ut 9.8.2019 kl. 14.00.
Kungörelse i tidningarna Östnyland (2.7.2019), Loviisan Sanomat
(2.7.2019), Nya Östis (4.7.2019) och Itäväylä (3.7.2019).
Väglaget ämnar bygga en ny bro över Lovisa å i Andersby nära
Smiditågsvägens och Hommansbyvägens korsning. Det blir en 4,5
meter bred rörbro med två öppningar. Den nuvarande bron är i
dåligt skick och håller inte tunga transporter. Lovisa å  rensas
2019. Åfåran kommer vid brons plats att flyttas 10 meter västerut.
Den nya bron byggs innan ån flyttas. Väglaget har anhållit om
statsbidrag till projektet. Kostnadsförslaget är 262 880 euro. Till
projektet har beviljats statsstöd 75%; 197 160 euro.
NTM-centralens bidragsbeslut gäller till 30.10.2020. Den egna
andelen uppgår till 65 720 euro.
Ansökan innehållande kostnadsförslag, plan över brobygget och
karta, statsbidragsbeslut och övriga dokument som bilaga. Bilaga
9.

Förslag: Landsbygdsnämnden godkänner ansökan och kostnadsförslaget på
262 880 euro. Bidragets andel bestäms senare.

Beslut: Enligt förslaget.

 ---

LN § 6

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128
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Skinnarby-Andersby-Hommansby väglags skrev under kontraktet
med entreprenören och beställde brotrummorna i slutet av januari
2020. Brobygget startar i början av april 2020. Undantagsvis
behandlas grundförbättringsbidragets storlek för väglaget
Skinnarby-Andersby-Hommansbys del redan vid detta möte då
brobygget sker i vår. Den egna finansieringsandelen beräknas vara
65 720 euro. Om landsbygdsnämnden beviljar det maximala
bidragsbeloppet för grundförbättringar (10 000 euro) utgör det ca
15% av väglagets egna finansieringsandel.

Förslag: Skinnarby-Andersby-Hommansby väglag beviljas
grundförbättringsbidrag på 10 000 euro. Bidraget betalas då
brobygget kommit igång.

Beslut: Enligt förslaget.

---

LN § 44

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Skinnarby-Hommansby-Andersby väglag har ansökt om
grundförbättringsbidrag för år 2021 för Smiditågets bro i
Andersby. Ansökan inlämnades 5.8.2020. Väglaget ansöker om
bidrag för broprojektet som utfördes 2020. Väglaget lämnade in
ansökan om grundförbättringsbidrag ifjol (6.8.2019) för samma
projekt och beviljades maximalt grundförbättringsbidrag på 10
000 euro av Lovisa stad. Kostnadsförslaget var då 262 880 euro
men projektet blev märkbart dyrare; 317 923 euro. Lovisa stads
bidrag på 10 000 euro betalades ut våren 2020. Projektet fick 2020
statsbidrag 224 682 euro och kommunalt bidrag 10 000 euro,
vilket innebär att väglagets andel av kostnaderna är 83 241 euro. 
Bilaga 9a)Ansökan 2021

Förslag: Landsbygdsnämnden beviljar ej grundförbättringsbidrag år 2021 åt
Skinnarby-Hommansby-Andersby väglag för Smiditågets bro då
väglaget redan år 2020 erhållit maximalt grundförbättringsbidrag
av Lovisa stad för projektet.

Beslut: Enligt förslaget.

---

LN § 10
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Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Skinnarby-Andersby-Hommansby väglag ansöker om
grundförbättringsbidrag för år 2022 för Smiditågets bro. Bron
byggdes 2020 och kostade 317 923 euro totalt. Den egna
finansieringsandelen 83 241 euro har väglaget tagit lån
för.Väglaget är i ekonomisk knipa. Broprojektet blev dyrare än
beräknat. En orsak till det är fördröjningen av Lovisa ås
rensningsprojekt. Väglaget ansöker om det maximala
grundförbättringsbeloppet 10 000 euro men bidragsbehovet är i
verkligheten större. Ansökan lämnades in 3.8.2021.
Ett grundförbättringsbidrag på 10 000 euro har utbetalats till
väglaget för broprojektet som genomfördes 2020.
Landsbygdsnämndens stödtak per projekt är satt till 10 000 euro. 
För ett broprojekt är 10 000 euro understöd i knappaste laget. I
många kommmuner i Finland understöds broar med 10%-20% av
kostnaderna.

Bilaga 9b)Ansökan

Förslag: Landsbygdsnämnden för ärendet vidare till stadsstyrelsen.

Beslut: Enligt förslaget.

---
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Landsbygdsnämnden § 11 30.09.2021

Tjänsteinnehavarbeslut till kännedom för nämnden

647/10/2021, 649/10/2021, 687/10/2021

LN § 11

Följande tjänsteinnehavare har sänt sina beslutsförteckningar till
landsbygdsnämnden för kännedom:
-landsbygdsombudsman, § 1/2021 Anhållan om lov för
omplacering av trafikmärke; Sparvvägens avtalsväg
-landsbygdsombudsman, § 2/2021 Anhållan om lov för
trafikmärke;
Sarvlaks Gamla Landsvägs väglag
-landsbygdsombudsman, § 3/2021 Ansökan om lov för vägbom
Fantnäs-Korsvik väglag
Bilaga 8a) Beslutsförteckning, 8b) Tjänsteinnehavarbeslut

Förslag: Landsbygdsnämnden antecknar besluten för kännedom och
meddelar tjänsteinnehavare att den inte enligt 92 § i
kommunallagen kommer att ta ärende till behandling.

Beslut: Enligt förslaget.

---
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Landsbygdsnämnden § 12 30.09.2021

Beviljande av rätt till uppgörandet av tjänsteinnehavarbeslut

LN § 12

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Vägansvarige har haft rätt att göra tjänsteinnehavarbeslut gällande
enskilda vägars lovansökningar för trafikmärken.

Förslag: Vägansvarige Carolina Sjögård ges rätt av landsbygdsnämnden att
göra tjänsteinnehavarbeslut gällande enskilda vägars
lovansökningar för trafikmärken. Sam Vickhom fungerar som
reserv.

Beslut: Enligt förslaget.

---
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Landsbygdsnämnden § 13 30.09.2021

Val av Lovisa stads representant till väglagsmöten

LN § 13

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Lovisa stad är delägare i många väglag i Lovisa. Det borde väljas
en person och en reservperson att representera Lovisa stad till de
väglagsmöten där Lovisa stad är delägare.

Förslag: Landsbygdsnämnden väljer en person och en reservperson att
representera Lovisa stad på väglagsmöten.

Beslut: Torbjörn Bergström valdes till representant för Lovisa stad på
väglagsmöten. Antti Hovi valdes till hans reserv.

---
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Landsbygdsnämnden § 14 30.09.2021

Beslutanderätt i upphandlingsärenden

LN § 14

Beredning och föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Nämnden fattar beslut om ansvarsområdenas upphandlingar.
Besluten fattas i enlighet med stadsstyrelsens anvisningar och de
anslag som reserverats. Nämnden kan delegera beslutanderätt till
en tjänsteinnehavare som lyder under nämnden. Nämnden
bestämmer om gränserna för beslutanderätten som överförs.
Överföringen gäller för högst en fullmäktigeperiod i sänder.

För att man skall kunna fatta upphandlingsbesluten snabbare och
lättare finns det behov av att till tjänsteinnehavare som lyder under
landsbygdsnämnden bevilja befogenheter att fatta beslut om
upphandlingar som gäller landsbygdsnämndens ansvarsområden.
Tjänsteinnehavaren fattar ett upphandlingsbeslut om
upphandlingarna på det sätt som upphandlingsanvisningarna
förutsätter. Till beslutet bifogas besvärsanvisning och anvisning
om upphandlingsrättelse.

Förslag: Under fullmäktigeperioden 2021-2025 utövas i ansvarsområdena
som lyder under landsbygdsnämnden beslutanderätt inom
upphandling enligt tabellen nedan. Beloppen i tabellen är
skattefria och avser sådana summor som staden förbinder sig till.
Avtalsperiodens längd ska beaktas i kalkylerna om värdet på
upphandlingen.

Landsbygdsnämnden över 30 000 euro
  Landsbygdschefen 30 000 euro
  Avbytarservicechefen 15 000 euro

Detta beslut gäller högst till slutet av fullmäktigeperioden
2021-2025.

Beslut: Under fullmäktigeperioden 2021-2025 utövas i ansvarsområdena
som lyder under landsbygdsnämnden beslutanderätt inom
upphandling enligt tabellen nedan. Beloppen i tabellen är
skattefria och avser sådana summor som staden förbinder sig till.
Avtalsperiodens längd ska beaktas i kalkylerna om värdet på
upphandlingen.

Landsbygdsnämnden över 30 000 euro
  Landsbygdschefen 30 000 euro
  Avbytarservicechefen 15 000 euro (tills år 2021:s slut)



LOVISA STAD PROTOKOLL 1/2021 24

Protokolljust.

Detta beslut gäller högst till slutet av fullmäktigeperioden
2021-2025.

---
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Landsbygdsnämnden § 15 30.09.2021

Landsbygdsenhetens utveckling

381/02.02.01/2021

LN § 15

Beredning och föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Dagsläge

Inom semesterförvaltningen verkar två avbytarserviceinstruktörer,
som fungerar som avbytarnas närmaste förmän, och en
avbytarservicechef. Chefen är för tillfället den tredje
tjänsteinnehavaren på ett och ett halvt år. Den andra instruktören
slutar 4.10.2021. Hennes arbetsinsats ersätts delvis med att internt
flytta 25 % av en avbytares arbetsinsats till förvaltningen.
Situationen belastar personalen mycket. Avbytarverksamheten är
en verksamhet som måste hållas igång alla dagar under året. Det är
tvunget att säkrandet av verksamheten är en av höstens viktigaste
uppgifter. Med verksamheten flyttas all personal, alltså ingen
personalresurs frigörs.

Landsbygdsförvaltningens situation är på så vis bra att
lagstiftningen varit stabil de senaste åren. Den nya
programperioden inleds 2023, vilket medför mycket extra arbete.
Exempelvis rådgivning och skolning av kunder ökar mycket,
förhoppningsvis redan under år 2022.

Kalkylmässigt är två landsbygdsombuds arbetsinsatser till hälften
bundna till enskilda vägar, allmänna förvaltningsuppgifter och
skogen. På samma vis är landsbygdschefens halva arbetsinsats
beräknad att gå till stadens egna saker, såsom fiske, åkeruthyrning
och hittedjuren.

Utveckling

Gällande skogen har man inofficiellt diskuterat att skogen i sin
helhet skulle vara under en persons ansvar och organisatoriskt
under landsbygdsnämnden.

Inom landsbygdsförvaltningen återgår inte de på grund av coronan
och den tekniska utvecklingen förändrade verksamhetssätten till
det gamla. Behovet av kundbetjäningsutrymmen minskar och
arbetstiderna blir mera flexibla. Det har väckts en diskussion om
att flytta enhetens verksamhetspunkt. En flytt av enheten till
centrum anses både av personalen och kunderna som en dålig ide.
Centrum upplevs som avlägset. Lantbrukens affärande riktar sig
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mestadels åt annat håll. Det är inte möjligt att flytta
kundbetjäningen till Lov-info.

Gällande landsbygdsfinansieringen är det värt att beakta att det
finns organisationer vars huvudsyssla är att koordinera och
informera om landsbygdsfinansiering. Staden finansierar delvis
verksamheten. Dessa är ändå regionala. Om man anser att det
finns behov av effektiverad lokal informations- och
aktiveringsverksamhet går den att ordna inom enheten med relativt
små resurser.   

Utvecklingsplanens huvudpunkter kunde vara utvecklandet av
förvaltningen av skogsegendomen, förnyande av kundservicen
samt aktivering av användningen av landsbygdsfinansiering inom
Lovisa stads område.

Bilaga: Utdrag ur utvärderingsberättelsen 2020

Förslag: Landsbygdsnämnden diskuterar utvärderingsberättelsens
iakttagelser och ger landsbygdschefen i uppdrag till nästa möte att
göra upp en förslag till utvecklingsplan för landsbygdsenheten.

Beslut: Enligt förslaget.

---
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Landsbygdsnämnden § 16 30.09.2021

Budget och personalplan 2022

798/14.03.03/2021

LN § 16

Beredning och föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Den största förändringen i verksamheten är att
avbytarverksamheten flyttar bort. I avbytningen har rörts mycket
pengar men nettoinverkan är liten. Finansieringen har kommit från
annat håll. Verksamheten är åtskild, gemensamma arbetsuppgifter
eller tjänster har inte funnits. Arbetstagarna flyttar som gamla
arbetstagare till den nya arbetsgivaren.

Det nya skogsprogrammet är för tillfället i ibruktagningsfasen.
Programmet kan utnyttjas nästa år. Insättning och uppdatering av
uppgifterna kommer att kräva mera jobb än tidigare. Man köper
inte en färdig skogsplanering, man utnyttjar den öppna skogsdatan.
Planeringen är mera fortlöpande och är flexiblare då
omständigheterna ändrar. Programmet ger också bättre möjligheter
att publicera kartor och annan information om skogen.
Programmet är gemensamt med parkavdelningen. Målet för
virkesinkomster har lite sänkts.

Anslaget för enskilda vägar har lite höjts.
Grundförbättringsprojekten verkar att vara på normal nivå, men
kostnaderna för vägskötseln stiger hela tiden. Bidragen har inte
höjts på flera år. Med tanke på underhållsbidragen för 2022 och
grundförbättringarna 2023 borde principerna för vägbidragen går
igenom och uppdateras i början av året. Preliminärt har det också
funderats på rådgivning till vägbestyrelserna om exempelvis
väglagets ekonomiska frågor.

Bilagor: 10a) Budget 2022, 10b) Budget utdrag närings- och
infrastrukturcentral, 10c)Personalplan, 10d)Kort utval av
kundenkäten

Förslag: Landsbygdsnämnden godkänner budgetförslaget och
personalplanen för år 2022. 

Behandling: Till kännedom att Näringlivs- och infrastrukturnämnden på sitt
möte 23.9.2021 beviljat 4000 euro per år 2022-2027 till
Etelä-Suomen kalatalousryhmä ESKO.

Bilagor: Protokollsutdrag, 10e)Ansökan Etelä-Suomen
kalatalousryhmä ESKO
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Beslut: Landsbygdsnämnden godkänner budgetförslaget och
personalplanen för år 2022. Till kännedom att Näringlivs- och
infrastrukturnämnden på sitt möte 23.9.2021 beviljat 4000 euro
per år 2022-2027 till Etelä-Suomen kalatalousryhmä ESKO.

---
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Landsbygdsnämnden § 17 30.09.2021

Besättning av tjänst

LN § 17

Beredning och föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Inom Lovisa landsbygdsväsende verkar landsbygdsförvaltningens
samarbetsområde, Landsbygdsförvaltningen i östra Nyland. Till
området hör förutom Lovisa också Helsingfors, Vanda Sibbo,
Borgå och Lappträsk. Dessutom säljs svenska tjänster till
Mörskom. Förutom kontoret i Liljendal finns också ett
kundtjänstkontor i Borgå. Samarbetet är baserat på lag,
uppgifterna är lagstadgade myndighetsuppgifter. Verksamheten
bygger på ett avtal mellan kommunerna. Lovisa fakturerar
samarbetsparterna. Stadens egna betalningsandel är cirka 30%.
Fördelningen beror i huvudsak på antalet gårdar och till en liten
del på befolkningsmängden.

För att lagligt ordna verksamheten krävs minst sex tjänster. Av de
här personerna har tre även andra uppgifter inom staden. För
tillfället är det ena landsbygdsombudet som sköter kundservicen i
Borgå visstidsanställd fram till årsskiftet. Den ordinarie
tjänsteinnehavaren har via en intern flyttning skött andra uppgifter.
Hen har senare flyttat till en annan arbetsgivare. Tjänsten skall
besättas fast.

Utbildningskravet är agrolog eller motsvarande
lantbruksutbildning. Förutom landsbygdsförvaltningen hör till
tjänstens specialkunnande kännedom om djurhållningens
registreringar, i synnerhet gällande registrering av hobbydjur.
Tjänsten kräver goda skriftliga och muntliga färdigheter i båda
inhemska språken.

Förslag: Landsbygdsnämnden lediganslår ovannämnda tjänst.

Beslut: Enligt förslaget.

---
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Landsbygdsnämnden § 18 30.09.2021

Övriga ärenden

LN § 18

Beredning: Carolina Sjögård 0440 555 338
Föredragning: Sam Vickholm 040 521 8128

Nästa möte. Ibruktagande av Gambit för nämnden.

Förslag: Bestäms när nästa möte hålles. Tas reda på vem som behöver
tablett för användningen av Gambit. 

Behandling: Allmän diskussion om mötestidpunkt, intevju av sökanden till
tjänsten och det nya skogsprogrammet.

Beslut: Nästa möte hålles 2.12 2021 kl.18.30 på landsbygdsenheten.
Gambit tas i bruk i landsbygdsnämnden. Det nya
skogsprogrammet presenteras för nämnden på nästa mötet.
Tidpunkten för intervjuerna för sökandena till
landsbygdsombudsmanna tjänsten meddelas nämnden.

---


